
Na čom záleží? 
 

Nezáleží na tom, či sme šťastní,  
ale či druhých robíme šťastnými. 

 

Nezáleží na tam, či sme milovaní,  
ale či milujeme druhých a sme im na požehnanie. 

 

Nezáleží na tom, či užívame,  
ale či dávame. 

 

Nezáleží na tom, či presadzujeme seba,  
ale či seba premáhame. 

 

Nezáleží na tom, či Boh koná našu vôľu,  
ale či my konáme jeho vôľu. 

 

Nezáleží na tom, či sme dlho živí,  
ale či náš život mal pravú náplň. 

 

Nezáleží na tom, čo si o nás myslia ľudia,  
ale akí sme pred Bohom. 

 

Nezáleží na tom, čo robíme,  
ale ako a prečo to robíme. 

 

Nezáleží na tom, či máme veľké znalosti, 
ale či skutkom uplatňujeme to, čo srne poznali. 

 

Nezáleží na tom, či sa vyhneme utrpeniu,  
ale či utrpenie v nás splní svoj účel. 

 

Nezáleží na tom, kedy zomrieme, 
ale či sme hotoví stretnúť sa s Bohom. 

 

Buď závislý na Bohu ako dieťa 
a ako kráľ nezávislý na človeku,  

na jeho úsudku, na chvále a výčitke. 
 

Ak si pred Bohom istý svojou vecou,  
choď smelo a bez strachu vpred ako zvestovateľ pravdy  

a stelesňuj ju svojim životom. 
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